

Protokoll

Årsmøte i Norges Pole Sport Forbund, 10. juni 2018

Tilstede:

Mai Phan, Ida Marie Brennhagen, Aleksandra Matusiak, Marte Flateland, Christine Larsen Børresen, Nina Svartøien, Ine Jonette Dyrkorn, Bjørg Granly, Siri Bjerkan, Nora Eklo, Malin Sæther, Andrine Steinfjell, Marthe Næss.

Agenda

- 1) Valg av dirigent, referent, tellekorps og 2 medlemmer til å underskrive protokoll
- 2) Godkjenne stemmeberettiget
- 3) Godkjenning av innkallelse og saksliste
- 4) Årsberetning
- 5) Regnskap
- 6) Fastsette medlemskontingent
- 7) Budsjett
- 8) Godkjenne Aktivitetsplan 2018/2019
- 9) Behandle innkomne forslag
- 10) Valg

Sak 1

Valg av dirigent, referent, tellekorps og 2 medlemmer til å underskrive protokoll.

Dirigent - Mai Phan

Referent - Ine Jonette Dyrkorn

Signere protokoll - Nina Svartøien og Bjørg Granly

Tellekorps - Marthe Næss

Godkjent.

Sak 2

Godkjenne stemmeberettigede.

Kun de som har betalt i dag som er godkjent som stemmeberettiget. Alle er stemmeberettigede bortsett fra Siri Bjerkan.

Sak 3

Godkjenning av innkallelse og saksliste.

Innkallelse og saksliste er godkjent

4. Årsberetning

Gjennomgang av styrets medlemmer og arbeid hittil i år. Vurdering av aktiviteter.

- **Styrets sammensetning:**
 - Leder: Aleksandra Matusiak
 - Nestleder: Martyna Mital

Styremedlemmer: Nina Svartøien, Christine L. Børresen og Mai Phan

Varamedlemmer: Elisabeth Larsen, Bjørg Granly

- **Styremøter:** Det har blitt avholdt 6 styremøter gjennom 2017/18
- Nina referer kort fra NM, som arrangør. Et vellykket NM, 67 utøvere, rekordmange tilskuere (325+) og 6 videre til VM. Problemer med rigging i forkant, men alt på plass så NM ble en suksess til slutt.
- Bjørg om workshop - Det har blitt avholdt NPSF workshops i Trondheim, Bodø, Stavanger, Lillestrøm, Drammen, Østfold, Tønsberg og under NM. Positivt resultat og mye gode tilbakemeldinger fra deltakere ved workshopene, men færre påmeldte i år enn i fjor, se til neste år om vi må gå til litt andre deler i landet. Studioene må komme til oss og si hva de vil ha, heller enn at vi når ut til dem.
 - Acropole ønsker workshop hos seg neste år.

NIF søknad - det har ikke blitt søkt i år, da vi har fokusert kapasiteten på NM og workshops.
Antidoping - et langt dokument på engelsk, som må oversettes til norsk. Arbeides med dette.
Retningslinjer for studio - jobbe mer med dette til neste år

Medlemstall - per i går 111 betalende medlemmer, ikke fått med de som har betalt i dag. Det går ned fra i fjor, selv om det totalt er flere som driver med pole.

5. Regnskap

Gjør om regnskapsår til å gjelde for kalenderår, ikke fra oktober-oktober som før.

Gjennomgang av budsjett 2017 og 2018 (ppt).

Nøkkeltall regnskap (regnskapsår:2017 tidligere, sept-oktober)

Pr 31. desember 2017 stod det: 28 059,- kr på konto.

Resultatet for 2017 er: 20 126,- kr

Vi har fått inn mindre inntekter enn budsjettet, men har også hatt færre utgifter enn budsjettet

Regnskap 2017

Inntekter	Budsjett	Faktisk
Medlemskontigent	35 000,-	8 750,-
Overskudd Workshop Weekend	15 000,-	20 540,-
Overskudd Andre arrangement	0,-	0,-
Overskudd NM	0,-	14 831,-
Totalt	50.000,-	44 121,-

Kostnader	Budsjett	Faktisk
-----------	----------	---------

Driftskostnader	15.000,-	16 358,-
Markedsmateriale	8.000,-	0,-
Kostnader til Landslag	15.000,-	5 240,-
Styremøter	2.000,-	0,-
Bank og kortgebyr	1.500,-	2 397,-
Totalt	41,500,-	23 995,-

Budsjett 2018

Inntekter	2018
Medlemskontigent	25 000,-
Overskudd Workshop	10 000,-
Overskudd Andre arrangement	0,-
Overskudd NM 2018	0,-
Totalt	35.000,-

Kostnader	2018
Driftskostnader	15.000,-
Markedsmateriale	5.000,-
Landslag	10.000,-
Styremøter	1.000,-
Bank og kortgebyr	2.500,-
Totalt	33 500,-

Kommentarer til budsjett:

Inntekter:

- Medlemskontingent krysser vi fingrene for at blir litt bedre, med lettere registreringsoppfølging, mer ivrige folk i styret, fokus på veien til OL. Vi har slettet alle utestående faktura på medlemmene. Dette er veldig synd, men ønsker veldig gjerne at vi får beskjed om de som vil melde seg ut. Tidkrevende og trist at man ikke vil gi beskjed når man først har meldt seg inn. Paypal løsning håper vi blir bedre i forhold til beskjed om trekk o.l
- Helt avhengig av et vellykket Valentine workshop arrangement og andre
- NM er en utfordring økonomisk, enda styret gjør alt de kan for å ha fokus på dette så trenger vi flere workshop, sponsorer, billetter etc.

Utgifter:

- Vi leier lokale, betaler IPSF og forsikring. Utover det bruker styret egne materiale for

å spare på hver krone. Lar summen stå for vi kommer mest sannsynlig til å slippe mnd utgifter på leie

- Markedsmidler satt inn beløp for vi må reklamere mer i forbindelse med veien til OL blant annet. Det er et lite beløp, men mer har vi ikke råd til og vi krysser fingrene for frivillige

- Kuttet landslaget for vi har ikke midler selv om vi vil.

- Bank og kort gebyr er faste og det ligger vil synke ettersom det ligger noe purregebyr der. Men det har vi endret på så vi skal unngå dette. Ser at vi likevel har noe økning på dette området.

- Oppsummert: Vi behøver flere medlemmer og flere arrangementer for å kunne arrangere NM samt forbundets faste utgifter.

Ingen spørsmål til gjennomgang av budsjett.

7. Medlemskontingent

Dagens medlemskontingent er på 250kr pr år.

Foreslår å opprettholde kontingenten til neste år. Ønsker etter hvert å tilby ulike medlemskap (basert på om man ønsker å delta i konkurranser, eller om man bare er støttemedlem), kommer tilbake til dette til høsten.

Godkjent.

8. Plan 2018/2019

Nina gjennomgår plan for NM 2019 - Det blir i Trondheim 4. og 5. mai. Vi ønsker mindre utgifter og høyere inntekter - selvfølgelig. Ønsker flere deltakere fra Midt-Norge og studioer lenger nord.

Mai: vi ønsker å fortsette med anti-doping og få inn info på nettside. Få flere til å hjelpe med dette.

Retningslinjer for polestudioer - ingen jobber med det for øyeblikket, pga manglende kapasitet. Marte Flateland sier hun kan ta en kikk på retningslinjer, og prøve seg på et utkast, om ikke annet.

Bedre tilbud til medlemmer i forbundet og ulike medlemskapsstyper

For å være medlem i NIF trenger vi flere medlemmer i forbundet, tror det er minst 2000. Stor utfordring å få flere medlemmer, håper å finne en løsning på dette.

9. Behandling av innkomne saker

Nina har en sak fra Trondheimsgruppen. I forhold til støttemedlemskap til forbundet; vi bør ta et valg på at styret kan bestemme hvordan dette støttemedlemskapet skal være og hva det skal koste. Kun støttemedlemskapet, ikke det ordinære.

- Alle stemmer ja, godkjent. .

10. Valg

Hvem stiller til valg?

Björg: Maria har sagt at hun kan stille som varamedlem, men det er en fordel at det ikke er for mange fra Trondheim som sitter i styret, at vi sprer det litt utover landet. Maria er ikke tilstede på møte, men har gitt beskjed om at hun kan stille som varamedlem.

Aleksandra stiller som nestleder, men er i permisjon, og det er begrenset hva hun kan bidra med.

Maria Moe og Marte Flateland legges til som varamedlem.

Vi stemmer over listen over styremedlem

Alle stemmer ja. Godkjent.

- **Gammelt styre:**

- Styreleder: Alexandra Matusiak
- Nestleder: Martyna Mital
- Medlem: Christine Larsen Børresen
- Medlem: Mai Phan
- Medlem: Nina Svartøien
- Varamedlem: Bjørg Granly
- Varamedlem: Elisabeth Larsen

- **Nytt styre:**

- Styreleder: Mai Phan
- Nestleder: Aleksandra Matusiak
- Medlem: Christine Larsen Børresen
- Medlem: Nina Svartøien
- Medlem: Bjørg Granly
- Varamedlem: Elisabeth Larsen
- Varamedlem: Marte Bredholt Flateland
- Varamedlem: Maria Moe

Arsmøtet ble hevet 18:46

Dato: 15.06.2018



Nina Svartøien
Medlem

Dato: 14.06.2018



Bjørg Granly
Medlem